
Protokoll nr 20 vid sammanträde den

2/9 1974 i Djurgårdens IF:s Överstyrelse

på Stadion.

Närvarande: Roland Erixon 

Rolf Theblin 

Hilding Lövdahl 

Lennart Öberg 

Anders Holmstedt 

Kaj Alm

§ 208 Bingotillstånd

Alm lämnade rapport från Lotteristyrelsens möte 2/9 1974 

angående fortsatt bingo på Smeden för fotbollen och ny 

bingo för brottningssektionen på Mitti i Vällingby. Till 

lotteristyrelsens möte förelåg 

dels ett protokollsutdrag från fotbollens ungdomsavdelning 

med anhållan att få söka nytt bingotillstånd om 900.000 kro

nor för fortsatt spel på Smeden under tiden 15/9 - 31/12 1974, 

dels ett intyg från kontrollanten, Bo Söderlind, att han inte 

hade något att erinra mot fortsatt spel.

Lennart öberg föredrog brottningens bingospel om 100.000 

kronor på Mitti.

Lotteristyrelsen tillstyrkte båda framställningarna.

Bingo Smeden Beslöts godkänna av fotbollens ungdomsstyrelse föreslagen 

och av lotteristyrelsen tillstyrkt ansökan att hos läns

styrelsen i Stockholms län anhålla om nytt tillstånd på 

900.000 kronor för bingospel på restaurang Smeden i Solna 

under tiden 15 september - 31 december 1974.

Till lotteriföreståndare utsågs Gunnar Dyvik.

Bingo Mitti Beslöts godkänna av brottningssektionen föreslagen och av 

lotteristyrelsen tillstyrkt ansökan att hos länsstyrelsen i



2.

Stockholms län anhålla om tillstånd på 100.000 kronor för 

bingospel på Mitti i Vällingby under tiden september till och 

med december månads utgång 1974.

Till lotteriföreståndare utsågs Lennart Öberg.

§ 209 Lotterier

Lämnades utan erinran en av Öberg gjord anmälan att en ansökan 

skulle inges till länsstyrelsen om ett lotteri på 30.000 kronor 

med honom som lotteriföreståndare.

Alm bekräftade lotteristyrelsens tillstyrkan.

§ 210 Cykelrapport

Lövdahl rapporterade från ett välbesökt (bl a 27 ungdomar) 

sektionsmöte i cykelsektionen. Cykelsektionen har närmast att 

arrangera Väsbyrundan den 22/9 1974 och är i stort behov av 

priser. Vidare planeras ett träningsläger på Mallorca. Som 

särskilt efterföljansvärt framhölls att sektionen kommer att 

skicka 3 medlemmar på utbildningsläger till Solbacka läroverk 

den 28-29 september i år för styrelseledamöter. Kursavgiften 

- 100 kronor per deltagare - borde ÖS betala för att stimulera 

sektionen.

Efter diskussion varvid Öberg erinrade om att sådana kurs

avgifter eventuellt kan bestridas av Östermalms föreningsråd. 

Alm om ett tidigare förslag till styrelseledareutbildning i 

föreningens egen regi, Theblin om liggande förslag till ÖS-

hederspris samt Erixon om risk för prejudikat:

Anslag cykel Beslöts tilldela ett anslag om 300 kronor till cykelsektionens 

ungdomsverksamhet.

Uppdrag Ifråga om priser uppdrogs att Lövdahl tar kontakt med Karl

Liliequist.
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§ 211 Ishockeyrapport

Erixon lämnade information om höga övergångsummor för spelar 

förvärv inför spelstarten den 5 oktober 1974. Vissa - dock 
mindre - inkomster förväntas våra försäljningar ge. Beträffande 

Hedberg är emellertid inte nytt.

§ 212 Medlemsfolder

Theblin anmälde offert från CEO-tryck ab (Åsbrink)

100.000 ex - 8.760 kronor

50.000 ex = 4.745 kronor

Med hänsyn till svårigheter med lagerhållning m m beslutades 

att medlemsfolderns upplaga skall vara 50.000 ex.

§ 213 Övrigt

Lövdahl anmälde att besiktning av lokalerna på Fältöversten 

skulle ske torsdagen 5/9 1974 med samling kl 19.00 vid 

receptionen.

Vid protokollet:

(Kaj Alm)

Justeras:

(Roland Erixon)


